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Møtereferat  

Samarbeidsutvalget ved Hafslund ungdomsskole 

Møtedato: 30.03.2023 Neste møte: 18.04.2023 

Tilstede: Silje Nilsen (FAU) 

Jon Iversby (FAU) 

Lisbeth Bakke (ansattrepresentant) 

Gry Anita Strand (ansattrepresentant) 
Guttorm Karlsen (elevrådsleder) 

Christoffer Stø (elevrådet) 

Helga J. Hansen (teamledervikar/rektors stedfortreder) 
  

Forfall:  Charlotte Rode Guldbrandsen (politisk representant) 

Referent:   Helga J. Hansen 

Sak Frist Ansvarlig 
 
Gjennomgang av referat – gjennomgått i møtet 

  

1) Status fra de ulike representantene 
Elevrådet: 

• De reagerer på at bordtennisbordet ble flyttet i løpet av dagen i dag. De 
opplevde at det medførte økt uro blant elevene. Bordtennisbordet er nå 
tilbake igjen der det pleier å stå.  

• I ungdommens bystyre at de snakket om at russetiden er en tid med mye 
utagering og rus. 

• Elevrådet iverksetter Gul dag fredag 31.03.2023 for å markere påsken, og 
å vise at vi alle er like. 

• Elevene er bekymret for at det er mye fravær blant de voksne. Dette 
medfører mange vikarer, uro og mangle på motivasjon til å gjøre 
skolearbeid. Elevene er bekymret for at lærerne ikke trives steder der 
det er mye uro og dårlig klassemiljø. 

• Elevene ønsker at den planlagte «elevpatruljen» får et annet navn for at 
det ikke skal oppleves som en slags «politipatrulje». Formålet er å passe 
på og å ta medansvar, ikke å sladre. Elevrådsleder tar dette opp på nytt i 
neste elevrådsmøte. 

• Elevene reagerer på at elever fra 8. og 9.trinn går ut av skolegården selv 
om dette ikke er lov.  

FAU: 

• Det er et stort og engasjert FAU med 23 medlemmer, og et styre på 7 
representanter. FAU har møter hver 6.uke og også ekstraordinære møter 
ved behov. 

• FAU er nå registrert i Brønnøysundregisteret, og har opprettet Vipps. 

  



Side 2 av 3 
 

   

 

• FAU har søkt om midler til bordtennisbord i betong ute, samt 
bordtennisutstyr til både ute og innebruk. Det er også søkt om solide 
basketballkurver ute, samt midler til oppmerking av basketballbane og 
andre typer spill ute. 

• FAU har fått midler og kjøpt inn to små bordtennisbord, et fotballbord og 
et airhockeybord. Dette plasseres ut så snart som mulig. 

• FAU ønsker at skolen i større grad markerer merkedager. De oppfordrer 
elevene til å ta dette opp i elevrådsmøter. 

• FAU ønsker at tidspunktet for igangsettelse av «elevpatrulje» vurderes 
opp mot at skolen har mye fravær pt. 

• Pop-up vaffeldagen var vellykket, og ble satt stor pris på av elevene. 

• FAU har også et ønske om utvidet meny i kantinen, og bemannet kantine 
hver dag. Dette blant annet for å styrke skolemiljøet.  

• FAU uttrykker bekymring omkring fraværet blant de voksne, og elevenes 
læringsutbytte. Særlig er det bekymring knyttet til standpunktkarakterer 
for elevene. 

• FAU er opptatt at vi sammen ivaretar et godt skole-hjem-samarbeid, med 
den informasjon som er nødvendig. 

Ansatte: 

• Opplever fortsatt en del uro blant elevene, samt stygg språkbruk. 

• Det er et høyt sykefravær som medfører bruk av vikarer. Dette bidrar 
igjen til ustabilitet i elevgruppa. 

 

2) Mobilfri skole 
Elevrådet: 

• Mobilforbud på skolene støttes ikke av elevrådsrepresentantene.  

• De lurer på om mobilene er forsikret ved en eventuell brann.,  

• Elevene har fått innspill om at det er behov for å ha mobiler dersom 
nødstilfeller skulle oppstå.  

FAU: 

• FAU fikk mobilfri skole til drøfting forrige skoleår, og var da delt i synet 
på dette, men med positiv overvekt på.  

• Styret i FAU viser til at det ved Hafslund ungdomsskole ikke bør innføres 
et umiddelbart mobilforbud, men forslag om at et forbud innføres 
gradvis, om det skal innføres inneværende skoleår.  

• FAU opplever at barn og unge i økende grad deler fra skolehverdagen på 
en uheldig måte, vil ha fokus på «å dele er å delta» for bevisstgjøring av 
ansvar. 

• FAU viser til at skoler der det er innført mobilfri skole, har positive 
opplevelser med det. 

• FAU er opptatt av at ved et eventuelt mobilforbud, må alle praktisere 
regelverket. Det er ingen straff å ta fra elevene mobilene, dette gjøres ut 
fra en helhetlig vurdering av elevenes beste.  

• KFU skal drøfte mobilfrie skoler i Sarpsborg kommune med Direktør 
oppvekst, Erik Bråthen. 

• FAU ønsker at mobilfri skole innføres fra oppstart kommende skoleår.  
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Ansattrepresentanter: 

• Ansatte støtter innføring av mobilfri skole og viser til at elevene bruker 
mobilene både i timer og i friminutt. Ansatte har opplevd å bli filmet 
f.eks. når de går inn i elevkonflikter, hvor filmene blir lagt ut på TikTok. 
Dette oppleves svært utrygt og krenkende.  

• Det oppleves som at bruk av mobiler i skoletiden bidrar til økt uro og 
ukonsentrasjon blant elevene.  

• En evt. innføring av mobilfri skole bør skje ved oppstart av nytt skoleår.  
 

 
3) Eventuelt 

• FAU ønsker svar på hvilket system skolen har for å føre opp antall timer 
hvor elevene ikke får den undervisningen de har krav på?  

• FAU ønsker også at referatene fra elevrådsmøtene gjøres tilgjengelig for 
foresatte. De viser til at dette er forankret i Sarpsborg kommune sine 
retningslinjer. 

• FAU ønsker også at referater fra SU/SMU gjøres tilgjengelig for alle. 

• FAU har også fått innspill om at det er svært varierende innhold på 
Zokrates på de ulike trinn og i ulike klasser.  

 

  

   

   

   

   

 


